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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:767 Pausade trängselskatter under pandemin

Folkhälsomyndigheten påtalar hela tiden vikten av att hålla avstånd och 
undvika trängsel i kollektivtrafiken.

Det gör att många använder bilen för att slippa trängseln i kollektivtrafiken och 
hålla nere smittspridningen. Men dessa bilister som tar ansvar för att minska 
smittspridningen tvingas då betala trängselavgifter, vilket är helt orimligt. 

Trängselavgifterna borde därför omgående pausas under pandemin för att inte 
försvåra och fördyra för dem som i dessa tider väljer bilen före trängseln i 
kollektivtrafiken. Regeringen borde därför uppmuntra fler att ta bilen och pausa 
trängselskatterna.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att göra något för att hjälpa till att minska smittspridningen och 
trängseln i kollektivtrafiken och därför pausa trängselavgifterna under denna 
allvarliga pandemi? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-30
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


